

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CONTEMPRO FOR HOUSING PROJECTS Date: 01-03-2021 12:50:59 PM Subject: Determine the date of the general assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المعاصرون للمشاريع الاسكانية التاريخ: PM 12:50:59 2021-03-01 الموضوع: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة السنوي</p>
<p>The Board of Directors of Contempro for Housing Projects decided in its meeting on 17/2/2021 to schedule the date of the fifteenth general assembly meeting on Monday 29/3/2021 at 1:00 P.M And by means of visual and electronic communication, Zoom in accordance with the provisions of Defense Law No. (13) Of 1992 and Defense Order No. (5) For the year 2020 and the provisions issued by his Excellency the Minister of Industry and trade, dated 9/4/2020 And Yours sincerely Contempro for housing projects Deputy Chairman of the Board Iyad Mohammed Al-Amad</p>	<p>قرر مجلس إدارة شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2021/2/17 تحدي .د موعد اجتماع الهيئة العامة العادي الخامس عشر يوم الاثنين الموافق 2021/3/29 الساعة الواحدة عصراً Zoom وذلك بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني عملاً بأحكام قانون الدفاع رقم (13) لسنة 1992 وأمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 والإجراءات الصادرة عن معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020/4/9 بموجب أمر الدفاع أعلاه، وتفضلوا بقبول فائق الاحترام شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية نائب رئيس مجلس الادارة</p>
<p>17-02-2021</p>	<p>17-02-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Amani wajeeh Aldisi Position: Secretary</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Amani wajeeh Aldisi المنصب: سكرتاريا</p>